1.	Падкрэсліце правільнае напісанне назоўнікаў.
   Авія-пошта, прафсавет, метэазводка, паў-гектара, лётчык-касманаўт, паў Беларусі, вела-гонкі, жарптушка.


2.	Закончыце фармулёўку.
Калі пры змене назоўніка галосны ў суфіксе выпадае, то пішацца суфікс_____, калі галосны не выпадае, то пішацца суфікс______.Пасля цвёрдых і зацвярдзелых пішацца суфікс___________, пасля мяккіх —______________.	


3.	Устаўце прапушчаныя літары, абазначце суфіксы назоўнікаў.
Аб'ез..чык, закут..к, струмен..чык, твар..к, аген..чык, гаспадын..ка, кніж..чка, вішан..ка.

4.	Запішыце па-беларуску.
Неправда - __________________________________________________________;
Недосол-____________________________________________________________;
Неудача-____________________________________________________________;
Незабудка-__________________________________________________________;
Ни кола ни двора-____________________________________________________;
Не друг, а враг-_______________________________________________________.
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